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- Potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega sveta 
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OBČINSKI SVET 

 

Številka:  9000-22/2018-4 

Datum:    1. 6. 2020 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v sredo, 27. maja 2020, ob 

18.00 v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež Gajšek, ga. Valerija Grobelšek, ga. Anka Hertiš, 

ga. Frančiška Jus, g. Sašo Kodrič, g. Kristijan Lovrenčič, ga. Irena Šerbak, g. Vekoslav Širec, 

g. Milan Tacinger, ga. Branislava Vedlin, g. Marjan Vesenjak, g. Zlatko Žnidar  

 

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Predsednik sveta KS Ptujska Gora g. Jožef Šerbak 

Nadzorni odbor: ga. Slavica Vuk, g. Miran Smolej 

Radio Tednik Ptuj: ga. Mojca Vtič 

Snemalec seje iz Foto studia Brbre 

Delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

Ga. županja, predsedujoča 14. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih vseh 14 svetnikov. 

 

Predlagala je dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo. Svetnike je seznanila, 

da se bosta pod točko Razno obravnavala dva dodatna sklepa, in sicer Sklep o ukinitvi 

zaznambe javnega dobra in Sklep o potrditvi cene in subvencije za storitev pomoč družini na 

domu. 

 

V zvezi s predlaganim dnevnim redom Občinski svet ni razpravljal, zato je glasoval o njem. 

 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 13. redne in 6., 7. ter 8. dopisne seje Občinskega sveta 

2. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Majšperk za leto 2019 

3. Sklep o porabi presežka, izračunanega po fiskalnem pravilu 

4. Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Majšperk za leto 

2020 
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5. Sklep o oprostitvi plačila najemnine 

6. Seznanitev z letnimi poročili naslednjih zavodov in podjetij: 

- Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju 

- Čisto mesto Ptuj d. o. o. 

- Komunalno podjetje Ptuj d. d. 

- JZ Zdravstveni dom Ptuj 

- OŠ Majšperk 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- Glasbena šola Karol Pahor Ptuj 

- Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje 

7. Pobude in vprašanja 

8. Razno 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 13. redne in 6., 7. ter 8. dopisne seje Občinskega sveta 

 

 

- Zapisnik 13. redne seje: 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato se je glasovalo o njem. 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

- Zapisnik 6., 7. in 8. dopisne seje: 

 

Pripomb na zapisnike ni bilo, zato se je glasovalo o njih. 

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnike 6., 7. in 8. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Majšperk. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad2) Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Majšperk za leto 2019 

 

 

Ga. županja je podala obrazložitev zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2019 

že na sejah vseh odborov, zato ponovna pojasnila niso bila potrebna.  
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Ga. Anka Hertiš: »Odbor za zaščito in reševanje je pregledal zaključni račun in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk sprejem v predloženi obliki.« 

 

Ga. Ksenija Frangež Gajšek: »Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu 

Občine Majšperk sprejem zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2019.« 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarsko infrastrukturo je pregledal zaključni račun in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk sprejem.« 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu Občine 

Majšperk sprejem predloženega zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2019.« 

 

Nato je županja predlog zaključnega računa dala v razpravo. 

 

Razprave o predlaganem gradivu ni bilo. 

 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Majšperk za leto 2019. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad3) Sklep o porabi presežka, izračunanega po fiskalnem pravilu 

 

 

Ga. županja je povedala, da je bilo treba na podlagi Zakona o fiskalnem pravilu (ZFisP), ki 

ureja način in časovni okvir izvajanja načela srednjeročne uravnoteženosti prihodkov in 

izdatkov proračunov države brez zadolževanja, ugotoviti presežek po fiskalnem pravilu za leto 

2019. Presežek po fiskalnem pravilu je dejansko presežek po denarnem toku, zmanjšan za 

računovodske postavke, ki pomenijo obveznost. Če občina izračuna negativni znesek po 

fiskalnem pravilu, v poslovne knjige ne knjiži ničesar. V primeru pozitivnega zneska o presežku 

odloča občinski svet in predlaga se odplačevanje glavnic dolga.  

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal sklep in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk sprejem.« 

 

Razprave o predlaganem sklepu ni bilo, zato se je sprejel sledeči sklep. 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o porabi presežka, izračunanega po 

fiskalnem pravilu. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 
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Ad4) Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Majšperk za 

leto 2020 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da se je precej lastnikov zopet odločilo, da v javno dobro brezplačno 

odstopijo zemljišča, kjer potekajo ceste. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal gradivo in Občinskemu 

svetu Občine Majšperk predlaga, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Razprave o predlogu gradiva ni bilo. 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o dopolnitvi načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Majšperk za leto 2020 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad5) Sklep o oprostitvi plačila najemnine 

 

Ga. županja je pojasnila, da je bil zaradi epidemije že sprejet sklep o oprostitvi plačila 

najemnine za najemnike v občinskih prostorih za mesec marec in april. Ker pa je epidemija 

preklicana za konec maja, se sklep o oprostitvi najemnine podaljša še za mesec maj. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Razprave o predloženem sklepu ni bilo. 

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o oprostitvi plačila najemnine v predlagani 

obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad6) Seznanitev z letnimi poročili naslednjih zavodov in podjetij: 

- Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju 

- Čisto mesto Ptuj d. o. o. 

- Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

- JZ Zdravstveni dom Ptuj 

- OŠ Majšperk 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- Glasbena šola Karol Pahor Ptuj 

- Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje 
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Ga. županja je povedala, da so pripravljena poročila javnih zavodov in podjetij. Če bi imeli 

kakšno dodatno vprašanje, se ga lahko posreduje naprej in pridobi ustrezne odgovore. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji sklep. 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk se je seznanil z letnimi poročili naslednjih zavodov in 

podjetij: 

- Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju, 

- Čisto mesto Ptuj d. o. o., 

- Komunalno podjetje Ptuj d. d., 

- JZ Zdravstveni dom Ptuj, 

- OŠ Majšperk, 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj, 

- Glasbena šola Karol Pahor Ptuj in 

- Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad7) Pobude in vprašanja 

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: 

 Zanima me, kdaj se bo tudi v industrijski coni izvajalo pometanje cest po končani zimi. 

 Pri igralih na Bregu je prišlo do težav s podlago, saj trava že raste skozi podlago. Ker se 

sedaj igrala ne uporabljajo, bi se to lahko saniralo. 

 Predlaga se, da bi bila rezervacija v vrtcu omogočena tudi med 15. julijem in 15. avgustom, 

ne samo za cela meseca. 

 V zadnjem času se v Majšperku pojavlja ogromno policije. Zanima me, ali je kakšen 

konkreten razlog za to ali pa se izvajajo le redne kontrole. 

 

G. Sašo Kodrič: 

 Zaradi nepokošene trave se pojavljajo težave pri preglednosti na regionalni cesti Stoperce–

Majšperk. 

 Kako daleč je izvedba pločnika v Stopercah? 

 Predstavi naj se projekt Turizem Haloze. 

 

G. Zlatko Žnidar: 

Ali obstaja kakšna informacija, kako daleč je projekt širokopasovnega omrežja preko podjetja 

Rune? 

 

Ga. Jelka Ferlež: 

 Ko se kosijo jarki, bi se lahko hkrati še očistili, in to tudi ob državni cesti. 
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 Na javni razsvetljavi v Grdini ne gori kar nekaj žarnic.  

 

 

Ga. Ksenija Frangež Gajšek: 

 Ali obstaja kakšen sistem čiščenja jarkov? Pri nas se je kosila samo ena linija. Dobro bi 

bilo, da se jarki tudi čistijo. 

 Država je sprejela dvig povprečnine, kar je spodbudno, saj se bodo lahko izvedle kakšne 

dodatne investicije.  

 

G. Marjan Vesenjak: 

V občini se prenaša lastništvo cest v občinsko last. Ob tem bi morali razmišljati tudi o 

vzdrževanju drevja/vej ob cestah. Kako se bo to v bodoče urejalo? 

 

Ga. Branislava Vedlin: 

Kako daleč je s protipoplavnimi nasipi ob Dravinji? 

 

 

Odgovori ge. županje: 

 Pometanje cest je naročeno in izvedeno. V industrijski coni ni bilo naročeno, bomo uredili 

naknadno. 

 Igrala so trenutno še zaprta, podlaga se bo uredila. 

 Občina ima sprejet sklep, da je možna rezervacija en poletni mesec, tj. julija ali avgusta. 

Pobude so že prišle na občino, vendar se za spremembo sklepa še nismo odločili. 

 Nimamo podatka o tem, zakaj bi bilo v naši občini več policijskega nadzora. 

 Preglednost regionalnih cest ni v naši pristojnosti, zakaj letos kosijo tako pozno, nam ni 

znano. 

 Za pločnik v Stopercah se začenjajo odkupi zemljišč. 

 Projekt Turizem Haloze se komaj začenja, naslednji teden imamo župani sestanek. Na 

naslednji seji bomo posredovali več informacij. Podjetniki pa so ustanovili zadrugo. 

 Glede izgradnje širokopasovnega omrežja nimamo pravih podatkov. Pridobivajo pa 

soglasja za postavitev bazne postaje v Stopercah za osnovno šolo. 

 Če opazite, da javna razsvetljava ne dela, takoj pokličite občinsko upravo ali vzdrževalca. 

Ne čakajte na sejo občinskega sveta. 

 Kjer je to potrebno, se ob košnji urejajo tudi jarki. Ob vsaki košnji pa to finančno ne gre. 

 Res je, da so dobile občine več denarja na osnovi povprečnine. Mi smo z rebalansom 

namenili denar za nakup zemljišča, kjer se sedaj pripravlja OPPN. 

 Z lastništvom urejamo vse ceste, ki so že sedaj kategorizirane. Normalno je, da se z 

lastništvom prevzema tudi vzdrževanje samih cest in rezanja vej ob njih, če so na zemljišču 

v lasti občine. 

 Za izgradnjo nasipov je podpisana pogodba z izvajalcem VGP Drava. Sedaj se izdeluje PID, 

nato pa bodo lastniki obveščeni o začetku gradnje. 
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Ad8) Razno 

 

Ga. županja je povedala, da se bosta pod točko Razno obravnavali dve dodatni točki. 

 

1. Sklep o ukinitvi zaznambe grajenega javnega dobra 

 

Ga. županja je pojasnila, da je navedena parcela del državne ceste, je pa v lasti občine. S tem 

ko hočemo urediti lastništvo, moramo ukiniti zaznambo javnega dobra. 

 

G. Zlatko Žnidar: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal sklep in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme.« 

 

Razprave o predloženem sklepu ni bilo. 

 

9. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o ukinitvi zaznambe grajenega javnega 

dobra v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

2. Sklep o soglasju k določitvi cene za storitev pomoč družini na domu – socialna oskrba 

in določitvi subvencioniranja cene za storitev pomoč družini na domu – socialna 

oskrba 

 

Ga. županja je pojasnila, da s 1. 6. 2020 začne izvajati navedeno storitev koncesionar, to je 

podjetje DEMO d. o. o., ki ga vodi direktor Stojan Žunkovič. Za izvajanje dejavnosti potrebuje 

tudi potrjeno ceno, ki jo je že predložil v samem razpisu. Cena storitve je nižja od cene, ki jo je 

izvajal CSD Ptuj. 

 

Ga. Ksenija Frangež Gajšek: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi sklep in 

potrjuje ceno izvajanja storitve in subvencijo Občine.« 

  

Razprave o predlaganem sklepu ni bilo. 

 

10. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme  Sklep o soglasju k določitvi cene za storitev 

pomoč družini na domu – socialna oskrba in določitvi subvencioniranja cene za storitev 

pomoč družini na domu – socialna oskrba, in sicer v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

 Glede izvedbe občinskega praznika in prireditev še nimamo dokončne odločitve. 
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 Investicije se izvajajo v skladu s terminskimi načrti. 

 Za sprejem OPN manjka še eno soglasje, ko ga dobimo, bomo sprejem predlagali na 

občinskem svetu. 

 V pripravi je OPPN. Pogodba o nakupu zemljišča je podpisana. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45. 

 

 

Zapisala:         Dr. Darinka Fakin, 

Tatjana Varžič Korez       županja Občine Majšperk 


